
 
 

 

 
 

 

ZAPISNIK 

 

sa 40. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

održane 30. prosinca 2020. godine u NŠD Gradski vrt u Osijeku, 

 Kneza Trpimira 23 s početkom u 10,00 sati 

 

Nazočni članovi Nadzornog odbora: 

 

1. Marin Babić, predsjednik 

2. Željko Bugarić, zamjenik predsjednika 

3. Siniša Miletić, član 

4. Dubravko Lončar, član 

 

Nenazočni članovi: Marijana Sertić, opravdano 

 

Ostali nazočni:  

- Nataša Brčić, član Uprave – direktorica Društva 

- Katica Šobat, zapisničar 

 

Sjednicu otvara i vodi Predsjednik Nadzornog odbora Marin Babić temeljem Odluke o izboru broj 

NO-20/18. od  01. 02. 2018. godine. Predsjednik Nadzornog odbora konstatira da je sjednica 

sazvana sukladno ZTD i DU, te da Nadzorni odbor ima potrebnu većinu za pravovaljano 

odlučivanje. 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Verifikacija Zapisnika sa 39. sjednice Nadzornog odbora održane 30. studenog 2020. godine; 

 Prilog: Tekst nacrta Zapisnika sa 39. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

održane 30. studenog 2020. godine; 

 

2. Davanje suglasnosti na Prijedlog programa rada i financijskog plana ŠPORTSKI OBJEKTI 

d.o.o. za 2021. godinu; 

Prilog: Prijedlog programa rada i financijskog plana ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. za 2021. 

godinu  

 

3. Davanje suglasnosti na Prijedlog Plana nabave ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. za 2021. godinu; 

Prilog: Prijedlog Plana nabave ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. za 2021. godinu  

 

             4.  Davanje suglasnosti na prijedlog Odluke o otpisu potraživanja na dan 31.12.2020. godine 

 

 5. Davanje suglasnosti na Odluku o imenovanju Komisija za redoviti popis-inventuru sredstava i        

izvora sredstava sa danom 31. 12. 2020. broj:1333/20. od 17.12.2020. godine; 

Prilog:  Prijedlog Odluku o imenovanju Komisija za redoviti popis-inventuru sredstava i    izvora 

sredstava sa danom 31. 12. 2020 broj:1333/20. od 17.12.2020. godine 

ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
 

OSIJEK, Kneza Trpimira 23  

OIB : 89861654362 

IBAN : HR6123600001102298154 

 

TELE FON : 031/285-500     

EMAIL:  info@sportski - objekti.hr   



 
 

 

 

             6. Pitanja i prijedlozi. 

 

AD 1. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je članove Nadzornog odbora imaju li primjedbe na Tekst 

Zapisnika sa 39. sjednice Nadzornog odbora održane 30. studenog 2020. godine. 

 

Kako  nije bilo primjedbi  jednoglasno je  usvojen Zapisnik sa 39. sjednice Nadzornog odbora 

održane 30. studenog 2020. godine. 

 

AD 2. 

 

Uvodno izlaganje po ovoj točki dnevnog reda dala je voditeljica računovodstva Blaženka Kegalj. 

Financijski plan za 2021. godinu je izrađen na temelju prethodne godine, obuhvaćeni su stvarni 

troškovi, a prihode je jako teško bilo predvidjeti s obzirom na situaciju korona virusa i smanjenja 

potražnje za korištenjem objekata kojima upravljamo.  

 

Predsjednik otvara raspravu. 

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao Prijedlog programa rada i 

financijskog plana Športski objekti d.o.o. za 2021. godinu na glasovanje te je jednoglasno donesena 

sljedeća 

 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog programa rada i financijskog plana Športski objekti 

d.o.o. za 2021. godinu. 

 

Prijedlog programa rada i financijskog plana Športski objekti d.o.o. za 2021. godinu  prilog je ovom 

Zapisniku. 
 

            Broj: NO-104/2020. 
 

AD 3. 

 

Uvodno izlaganje po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. 

U Planu nabave za 2021. godinu ne planiramo nikakvu veliku nabavu, a od male nabave imamo 

samo robu, sve ostalo je jednostavna nabava. Naravno puno će toga ovisiti o situaciji uzrokovanoj 

korona virusom, odnosno koliko ćemo prihoda ostvariti. Nadamo se da ćemo informatički povezati 

sve objekte što bi uvelike pridonijelo našem poslovanju. 

 

Predsjednik otvara raspravu. 

 

Budući da nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao Prijedlog Plana nabave 

Športski objekti d.o.o. za 2021. godinu na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 

 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog Plana nabave Športski objekti d.o.o. za 2021. godinu. 

Prijedlog Plana nabave Športski objekti d.o.o. za 2021. godinu prilog je ovom Zapisniku. 

 

 

            Broj: NO-105/2020. 



 
 

 

 

AD 4. 

 

Direktorica Društva je obrazložila da je prošlo dvije godine od kada imamo novu voditeljicu 

računovodstva Blaženku Kegalj, te tako reći čistimo bilancu od nekih zaostataka. Sukladno tome 

je i prijedlog otpisa potraživanja koje će obrazložiti voditeljica računovodstva. 
 

Voditeljica računovodstva podnosi izvješće u kojem obavještava članove Nadzornog odbora da se 

na nenaplativim potraživanjima nalazi 188.406,25 kuna. Dio potraživanja se odnosi na potraživanja 

od kupaca a dio na potraživanja od zaposlenika. Potraživanja od kupaca su nenaplativa i datiraju iz 

razdoblja iz 2006. godine i ranije. Poduzeli smo potrebne mjere u pokušaju naplate u smislu 

kontaktiranja kupaca i slanja opomena. Od nekih smo dobili i odgovor o pozivu na zastaru zbog 

čega nije bilo druge mogućnosti nego otpisati kao nenaplativo takvo potraživanje. Dio potraživanja 

se odnosi na potraživanja od radnika. Pojedinačnim i detaljnim uvidom u svako potraživanje 

utvrdili smo da se radi o starijim potraživanjima i to od zaposlenika koji su trenutno u radnom 

odnosu, ali i nekih koji više ne rade u Športskim objektima ili su u mirovini. Radi se o akontacijama 

za putne naloge koje nisu zaključene, odnosno akontacijama za putne naloge koji nakon isplate te 

akontacije nisu obračunati i proknjiženi, te o blagajničkom minimumu. Sve zaposlenike koji još 

rade smo pozvali da se očituju. U očitovanju su naveli da nemaju saznanja o tim potraživanjima i 

zatražili da se isknjiže obzirom da smatraju da nemaju nikakvih obveza prema društvu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. 

 

Željko Bugarić izjavljuje da je što se tiče zaposlenika u redu što smo tražili očitovanja, ali pita što je 

sa ostalim pravnim osobama prema kojima imamo potraživanja.  

Voditeljica računovodstva odgovara da smo potraživanja nakon što smo bezuspješno slali opomene 

razvrstali na porezno dopustive i porezno nedopustive i iskoristili sve okolnosti opisane u Zakonu o 

porezu na dobit, a vezane uz vrijednosna usklađenja potraživanja od kupaca.  

 

Budući da nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao Prijedlog Odluke o otpisu 

potraživanja u iznosu od 188.406,25 kuna na dan 31.12.2020. godine na glasovanje te je 

jednoglasno donesena sljedeća 

 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog Odluke o otpisu potraživanja u iznosu od 188.406,25 

kuna na dan 31.12.2020. godine 

 

            Broj: NO-106/2020. 

 

 

AD 5. 

 

Izvješće po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da je zakonska 

obveza Društva svake godine izvršiti redovan popis – inventuru osnovnih sredstava i sitnog 

inventara, kao i popis blagajne i spornih potraživanja. Odlukom smo imenovali članove komisija 

za popis- inventuru. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora otvara raspravu. 

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovu Odluku o imenovanju 

Komisija za redoviti popis-inventuru sredstava i izvora sredstava sa danom 31. 12. 2020. godine  

na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 

 



 
 

 

O D L U K A 

 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Odluku o imenovanju Komisija za redoviti popis-inventuru 

sredstava i izvora sredstava sa danom 31. 12. 2020. godine broj:1333/20. od 17.12.2020. godine 

 

Odluka o imenovanju Komisija za redoviti popis-inventuru sredstava i izvora sredstava sa danom 

31. 12. 2020. godine broj:1333/20. od 17.12.2020. godine prilog je ovoj Odluci. 

 

Broj: NO-107/2020. 
 

AD 6. 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda direktorica Društva je upoznala članove Nadzornog odbora da su s 

obzirom na potres u Petrinji i njegove strašne posljedice brojni upiti hoće li Športski objekti kao 

pravna osoba pomoći. Kako smo mi na proračunu Grada Osijeka, a Grad je financijsku pomoć 

poslao, mislim da bi mi možda mogli pomoći na neki drugi način. 

Predsjednik Nadzornog odbora predlaže da predstavnik radnika pozove radnike na darivanje krvi. 

Željko Bugarić predlaže da stavimo neke od naših skladišnih prostora na raspolaganje Crvenom križu 

ako bude trebalo. 

 

Budući da više nije bilo pitanja i prijedloga sjednica je završena u 10,45 sati. 

 

Zapisničar:                                                                                Predsjednik Nadzornog odbora: 

Katica Šobat, dipl.iur.                                                               Marin Babić, mag.oec. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

www.sportski-objekti.hr 


